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DAGSORDEN 
 
Sak 1.  Godkjenning av innkalling og sakliste            Godkjent  
 
Sak 2.  KL/KS samlingen (Kretsleder- og korpsledersamling) 
Vi gikk gjennom noen papirer vi fikk på KL/KS, blant annet hvordan kommunikasjon 
og ledertreningen vår fungerer på kretsnivå.                                             

 
Sak 3.  Status regionleir Kvernmoen 2019/v Vebjørn 
Flere grupper har glemt å sende inn gruppebidrag, vi legger en påminnelse ut på 
nettsiden. Planleggingen er ellers godt i gang, og programmet er snart ferdig. Vi 
gleder oss til en uke med mye speidermoro. 

 
Sak 4.  Lagring av høyttaler med mikrofon og eventuelt hjertestarter  
Vi tenker oss at gruppene har ansvaret for høyttaleren ett år av gangen. Dette 
ansvaret innebærer at gruppene lagrer høyttaleren mellom kretsarrangement og 
frakter den dit, samt at de har ansvaret for å lade opp høyttaleren om det er 
nødvendig. 
 
Kretsstyret har sendt en søknad om å få en hjertestarter til Hammeren, samt 
utstyrspakker for livreddende førstehjelpstrening. En eventuell hjertestarter vil stå 
fast på Hammeren, men utstyrspakkene for livreddende førstehjelpstrening vil 
gruppene kunne låne når de skal trene på førstehjelp. Mer info om dette vil komme 
om vi får innvilget denne søknaden. 

 
Sak 5.  Status i gruppene 
Dette punktet utgår og tas med til neste styremøte. 

 
Sak 6.  Felles roverombud i Mjøsklubben? 
Vi kom frem til at vi skal jobbe for mer samarbeid om roveraktiviteter i kretsene og at 
vi kan ha felles Roversamlinger osv. 

 
Sak 7.  Eventuelt 

 Ulljakker til kretsstyret. Vebjørn hører med Hanne Mette om vi har mulighet 
til å kjøpe inn ulljakker til kretsstyret og andre som representerer kretsen.  

 
 


